

***Publication of an Ad-Hoc announcement Pelikan Holding AG
(ISIN: CH0006328758 / Symbol: PEL)***

Schindellegi, 15. Juli 2014

**Vorschlag zur Eingliederung von Beteiligungen der Pelikan Gruppe in die Herlitz AG -
Nächste Schritte**

Der Verwaltungsrat der Pelikan Holding AG stimmt dem Vorschlag der Pelikan International Corporation Berhad Malaysia (PICB) zur Eingliederung von Beteiligungen der Pelikan Gruppe in die Herlitz AG zu. Zudem schlägt die PICB die Umfirmierung von Herlitz AG in Pelikan AG vor.

Für die endgültige Freigabe durch den Verwaltungsrat wird ein Team von externen Beratern (Wirtschaftsprüfer, Steuerberater und Anwälte) nun die weitere Prüfung der vorgeschlagenen Transaktion vornehmen.

Finale Vorschläge werden den Aktionären auf einer außerordentlichen Generalversammlung zur Entscheidung vorgelegt, die zu gegebener Zeit einzuberufen ist.

**Proposal to integrate participations of Pelikan Group into Herlitz AG -
Next steps**

The Board of directors of Pelikan Holding AG accepts the proposal of Pelikan International Corporation Berhad Malaysia (PICB) on the integration equity participations of Pelikan Group into Herlitz AG. Furthermore, PICB proposes the change of the company name from Herlitz AG to Pelikan AG.

The proposed transaction will however be evaluated by external consultants (auditors, tax advisers, lawyers) for final approval of the board.

Final proposals will be tabled to the shareholders for approval at an extraordinary general meeting to be convened at the relevant time.

Frauke Wandrey
Pelikan Holding AG
Chaltenbodenstraße 8
8834 Schindellegi / Schweiz
c/o Pelikan GmbH
Werftstraße 9
30163 Hannover
Tel. 0049-(0)511-6969-970